欢迎来到

超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼(十九)

后续更新去公众号[无机研] 永久联系制值 4550060

☞第37题

一、本题词汇汇总(共18词)

prove v.证明 证实 commend v.称赞 推荐 Fear v.恐惧 害怕 viewpoint n.观点

approve v.赞成 赞扬 委托 欣赏 fearful adj 担忧的可怕 interview v.访问采访

claim v.声称 声明 recommend v.推荐 的

acclaim v.称赞 喝彩 recommendation n.推荐 scare v 害怕

cheer v.欢呼 serious adj.严重的严肃的 horrible adj.可怕的

cheerful adj.高兴的愉悦的 seriousness n.严肃性 view n.观点 v 看





二、题目演练

37.To our _____, Geoffrey's illness proved not to be as serious as we had feared.

A) anxiety B) relief C) view D) judgment





二、题目演练

37.To our _____, Geoffrey's illness proved not to be as serious as we had feared.

A) anxiety B) relief C) view D) judgment

答案: relief n.缓解 释放

翻译: 让我们得以缓解的是, G的病被证实了不像我们所害怕的那么严重。





二、题目演练

37.To our _____, Geoffrey's illness proved not to be as serious as we had feared.

A) anxiety B) relief C) view D) judgment



☞课堂笔记



☞课堂笔记



☞第37题

总结回顾 (共18词)

prove	commend	fearful
approve	recommend	scare
claim	recommendation	horrible
acclaim	serious	view
cheer	seriousness	viewpoint
cheerful	Fear	interview



☞第37题

三、具体讲解

语法: 【 To our relief 状语】, 【Geoffrey's illness 主语】【proved 系动词替代】【 not to be as serious 表语】【as we had feared. 状语】

词汇: prove v.证实

真题: Just as bosses and boards have finally sorted out their worst accounting and compliance troubles, and improved their feeble corporation governance, a new problem threatens to earn them-especially in America-the sort of nasty headlines that inevitably lead to heads rolling in the executive suite: data insecurity.

译文:就在老板和董事会成员最终解决了极糟糕的账务与合规问题,并改善公司管埋的不利局面后,一个新的难题又构成了威胁,即数据安全。而在美国,这个威胁尤其严重,对他们的负面报道会成为头条新闻,从而不可避免地导致了管理层成员辞职。



词汇: claim v 声称 声明【发音类似 可累了=太累了发表声明】

真题: A lateral move that hurt my pride and blocked my professional progress promoted me to abandon my relatively high profile career although, in the manner of a disgraced government minister, I covered my exit by claiming "I wanted to spend more time with my family".

译文:一次平级调动伤害了我的自尊,阻碍了我事业的发展,使我不得不放弃了自己相对高调的工作,像一个蒙受屈辱的政府部长那样,我也声称"我只不过是想多和家人待在一起",以此来掩饰我辞职的原因。



词汇: cheerful adj.高兴的愉悦的

真题: st people would define optimism as endlessly happy, with a glass that's perpetually half full. But that's exactly the kind of false cheerfulness that positive psychologists wouldn't recommend.

译文:大多数人将乐观定义为永远快乐,总觉得杯子里的水还有一半,但积极心理学家并不提倡这种虚假的快乐。



☞第38题

一、本题词汇汇总(共17词)

fame n.名声名誉	decision n.决定	Accountant n.会计
Defame v.使名誉扫地	loan n.贷款	account for 负责任
defamed adj.声名狼藉的	count v.计算	Make up 化妆
reputation n.名声 名誉	counter n.柜台 v 反对	make up for 补偿
community n.社区 社团	encounter v.遭遇	take into account 考虑
团体	account v.统计 计算	make out 弄清楚 辨认出 理解





二、题目演练

38.I' d _____ his reputation with other farmers and business people in the community, and then make a decision about whether or not to approve a loan.

A) take into account B) account for C) make up for D) make out





二、题目演练

38.I' d _____ his reputation with other farmers and business people in the community, and then make a decision about whether or not to approve a loan.

A) take into account B) account for C) make up for D) make out

答案: take into account 考虑 计算在内

翻译: 我应该和社区内的农民和商人考虑下他的名声然后决定是否给他提供贷款。





二、题目演练

38.I' d _____ his reputation with other farmers and business people in the community, and then make a decision about whether or not to approve a loan.

A) take into account B) account for C) make up for D) make out



☞课堂笔记



☞课堂笔记



☞第38题

总结回顾 (共17词)

		take into account
1	Accountant	make out
nt	account for	
nter	Make up	
ounter	make up for	
	nt nter ounter	nt account for nter Make up





二、题目演练

语法: 【I 主语】【'd take into account 谓语】【his reputation 宾语】【with other farmers and business people in the community 状语】, and then 【make 谓语】【a decision 宾语】【 about whether or not to approve a loan. 状语】

词汇: fame n.名声【来自于 name 名字】, famous adj.著名的,

例句:The museum has just acquired a <u>famous</u> painting by Pablo Picasso.

译文:该美术馆刚刚获得一幅毕加索的名画。



.

词汇: honor n.荣誉 信用, honorable adj.正直的 高尚的,dishonor v.玷污

真题: It identifies the under treatment of pain and the aggressive use of "ineffectual and forced medical procedures that may prolong and even <u>dishonor</u> the period of dying as the twin problems of end-of-life care.

译文:全国科学学会发布的报告指出了医院临终关怀护理中存在的两个问题:对病痛处理不足和 大胆使用"无效而强制性的医疗程序,这些程序可能会延长甚至玷污死亡的过程"。



词汇: community n.社区 社团 团体

词汇: communicate v.沟通 交流 【在 community 社区内进行 communicate 沟通】

词汇: communication n.沟通 交流

词汇: telecommunications n.远程交流 通信

真题: On another level, many in the medical <u>community</u> acknowledge that the assisted-suicide debate has been fueled in part by the despair of patients for whom modern medicine has prolonged the physical agony of dying.

译文:另一方面,许多医疗界人士承认,致使医生帮助患者自杀的这场争论升温的部分原因是由于病人的绝望情绪,对这些病人来说,现代医学延长了临终前肉体的痛苦。



课后作业



THANKS 下期再会

